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Närvarande: 
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I tjänsten deltog  Sven-Göran Södergren, avdelningschef §§ 1-9 

 Lena Fax, avdelningschef  §§ 1-6 

Berit Mårtenson, områdesansvarig,  §§ 1-4 

trafikkontoret   

Ingrid Brännström, avdelningschef § 4 

   

PARAGRAFER 

§ 1-9 

 

SEKRETERARE:  ___________________________ 

BJÖRN LARSSON  

 

TID FÖR JUSTERING: ____ MAJ 2008  

JUSTERARE: 

 

___________________________ ____________________________ 

MARITA INNERGÅRD  HEIDI NORDIN 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  

välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes (med vissa ändringar, vilka framgår 

nedan). 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens protokoll.  

Justeringsdag blir enligt senare överenskommelse. 

 

§ 4 Förvaltningens arbete kring barnperspektivet 

Ingrid Brännström redogjorde för det arbete förvaltningen bedriver beträffan-

de barns ställning. IoF:s barn- och ungdomsenhet har infört den s.k. BBIC-

metoden (barns behov i centrum), vilken kräver ett omfattande arbete och li-

cens. Förvaltningen lägger ett barnperspektiv på alla ärenden som behandlas i 

det dagliga arbetet, och har föreläsningar och seminarier för att sprida kun-

skap om barnfrågor. Barnombudsmannen Lena Nyberg kommer att föreläsa 

på chefsforumet den 23 maj. Förvaltningen kommer även att genomföra 

trygghetsvandringar med ungdomar, vilket är ett sätt att ge inflytande för des-

sa. 

 

 Heidi Nordin har drivit frågan om skapande av ett ungdomsråd, och undrade 

över förvaltningens syn på saken. Förvaltningen etablerade ett barn- och ung-

domsråd i samband med stadsdelsförnyelsen, men det lades ner i samband 

med att stadsdelsförnyelseprojektet upphörde. Frågan lever vidare inom för-

valtningen, men det är svårt att hitta en långsiktigt fungerande form för sådant 

arbete. Heidi Nordin önskar att det framgår i varje relevant ärende på vilket 

sätt barnperspektivet beaktats. 

 

§ 5 Stadens tillgänglighetsprojekt 

Berit Mårtenson från trafikkontoret som är områdesansvarig för Hässelby-

Vällingby lämnade följande information. 

 

 Översyn av övergångsställen ska ske i Nälsta och Kälvesta. 

 Soffor vid Hässelby torg har tillgänglighetsanpassas. 

 

 Berit uppmanade också rådet att man vid tips och synpunkter på tillgänglig-

hetsfrågor gärna får ringa trafikkontorets driftcentral på telefon 651 00 00. 

 

 På fråga från Berit ansåg sig rådet ha märkt en positiv utveckling av tillgäng-

ligheten, beträffande stadens mål för tillgänglighet vid utgången av år 2010. 
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§ 6 Information från förvaltningen 

 

a) Gemensam IT-service.  

Stadsdelsförvaltningen har fått en remiss från stadsledningskontoret. Sta-

den ska centralisera sin IT-service, samt konkurrensutsätta den. Syftet är 

bl.a. att uppnå högre tillgänglighet och effektivitet för stadens anställda. 

 

b) Kontaktcenterutredningen. 

Två stora centrala kontaktcenter ska inrättas i staden. Dessutom ska växeln 

centraliseras. Kontaktcenter för äldre, Äldre direkt, ska inrättas redan 

fr.o.m. den 1 juli 2008. Inledningsvis startar verksamheten i Hässelby-

Vällingby stadsdelsförvaltnings lokaler vid Hässelby torg. Stadsdelsnämn-

den ska yttra sig i ärendet i augusti. 

 

c) Upphandling av Backlura gruppbostäder och Sörgårdens barn- och ung-

domsboende. 

Verksamheterna ska konkurrensutsättas genom upphandling, enligt beslut 

av nämnden den 22 april. Informationsmöten för anhöriga har hållits den 

19 maj och den 3 juni. Förfrågningsunderlag planeras att behandlas vid 

nämndens sammanträde den 17 juni. Tilldelningsbeslut uppskattas kunna 

fattas av nämnden den 16 december, och verksamheten planeras att övergå 

till privat drift den 21 april 2009. 

 

d) Översyn av Handikappomsorgens myndighetssektion i Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning. 

Organisationskonsultfirman Bohlin-Strömberg genomför en översyn av 

myndighetssektionen. Ärende har återremitterats av nämnden för vidare 

beredning inom förvaltningen. 

 

§ 7  Övrigt 

Förslag till ändrade sammanträdestider hösten 2008.  

De föreslagna sammanträdestiderna diskuterades, och följande beslöts. 

Rådet kan inte anta de föreslagna tiderna. Måndagar och förmiddagar kan 

inte vikas för handikapprådets sammanträden. Ett förslag är att ha rullande 

schema. Ytterligare ett förslag från rådet är att ha sammanträden torsdag ef-

termiddag veckan innan nämndutskick. Beslut om mötestider bordläggs till 

senare möte under hösten. 

 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 5-6:2008.  

Beträffande protokoll nr 6:2008, behandlades under § 6 en Remiss om LOV 

att välja – Lag om valfrihetssystem. Kommunstyrelsens handikappråd beslu-

tade att lämna ett remissvar, vilket bifogas detta protokoll. Bland annat anser 

rådet att det alltid måste finnas kommunala alternativ; rådet motsätter sig vi-

dare att befintliga verksamheter ska konkurrensutsättas. 
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 Ljusglimten nr 1:2008 - Elöverkänsligas tidning. Finns tillgänglig vid sam-

manträdet 

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet  

avslutat samt önskade alla en trevlig och bra sommar. 

 

Nästa mötestid är ännu inte fastställd.  

 

 

Bilaga:  Kommunstyrelsens handikappråds remissvar angående  

lag om valfrihetssystem. 


